
  

Ostrowiec Świętokrzyski, 21 października 2022 r. 

 

 

Or.0003.103.104.2022 

 

Pan 

Mateusz Czeremcha 

Radny Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

 

W odpowiedzi na interpelacje Pana Radnego w sprawie budowy 

chodnika w ul. Browarnej oraz wykonania trwałej nawierzchni 

łącznika ul. Browarnej  z ul. Mostową – informuję, że zarówno budowa 

chodnika jak i trwałej nawierzchni ulicy są zadaniami inwestycyjnymi.  

Ich realizacja wymaga zatem w pierwszej kolejności zabezpieczenia  

w budżecie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski odpowiednich środków 

finansowych.   

Jednocześnie informuję, że Gmina Ostrowiec Świętokrzyski złożyła 

wniosek o uzyskanie dofinansowania w ramach Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg na zaplanowaną na lata 2023-2024 przebudowę ulicy 

Szkolnej, Browarnej i Spółdzielczej. Uzyskanie wnioskowanego 

dofinansowania umożliwi nam realizację tego zadania. Zostanie 

wówczas rozważone wykonanie nawierzchni łącznika ul. Browarnej  

z ul. Mostową.  

 

Z up. Prezydenta Miasta 
Anna Niedbała 
Sekretarz Miasta 
Ostrowca Świętokrzyskiego 
 


